
Referat af skolebestyrelsesmødet på Strandvejsskolen d.11.06.2024. 

 

Deltagere: Jakob, Benjamin, Karina, Liv, Marie, Michael, David, Ellen,  

Gitte, Niels, Hanne og Ulrikke 

Fraværende: Fernanda 

1 Dagsorden godkendt 

2 Meddelelser fra eleverne: Eleverne glæder sig til sommerferien. 

3 Skolebestyrelsens årsberetning: I skolebestyrelsens årsberetning skal der 
 indgå emner og tiltag bestyrelsen har arbejdet med i skoleåret 23/24. 

Vi har arbejdet med følgende emner: 

• Trivselsforældreråd 
• Dialogmøde KKFO 
• Tilsyn med KKFO 
• Folkeskolens nationale test og årgangstest. 
• Elever med særlige behov 
• Håndtering af elever i svære situationer 
• Digital dannelse 
• Meddelelsesbogen opstartsfase udarbejdet og afprøvet  
• Skoleudviklingssamtale 
• Økonomi og sammenlægning af 3 klasser til 2 
• Beslutning og gennemførsel af klassesammenlægning 
• Renovering af hovedhuset 
• Renovering af faglokaler 
• Udendørs læringsmiljø 
• Faldende elevtal generelt, udfordringer og sparring på mulige tiltag. 

4 Skoleudviklingssamtalen: Sidste år afprøvede vi afholdelsen af 
skoleudviklingssamtalen. Det var en god oplevelse. Næste skoleår afholdes 
skoleudviklingssamtale d.4.9 kl.9-11. Marie og Liv vil gerne deltage i samtalen. 

Temaerne til samtalen er: 

• Trivsel og børnefællesskaber 
• Faglige resultater 
• Faglige indsatser 
• KKFO 
• Grøn Skole 



• Elev optag 
• Co-teaching 
• Byggeprojekt. 

Mødet afholdes på skolen. Deltagerne er ledelse, elever, bestyrelse og 
forvaltning. Skolen udarbejder referat og står for dagsorden og afholdelse, 
gennemførelse af mødet. 
 

5 Meddelelsesbogen 24/25: 

Skoleåret 23/24 var første år på STR med meddelelsesbogen. Strandvejsskolen vil gerne 
arbejde videre med samme format af meddelelsesbogen næste skoleår, med bl.a. 
fokus på børnesyn. 

Bestyrelsen godkender rammen. 

 

6 Nyt fra skoleledelsen: 

• Vi er i fuld gang med skoleårets planlægning: Time/fagfordeling er ved at være på 
plads og skemalægningen går i gang. Faglokalerne er på plads og bookning af hal 
og svømmetider. 

• Forældrene får meget snart besked om hvem der skal varetage dansk og 
matematik i klasserne næste skoleår. 

• Der arbejdes på et nyhedsbrev til forældrene her op til sommerferien. 
• Vi skal have en opmærksomhed på det faldende elevtal der er på Østerbro. 
• Helhedsrenovering: Kælderen er blevet beskadiget under byggeriet. Marie har 

sendt en forundringsmail afsted, da skolen har fået at vide at forbedringerne af 
skaderne skal skolen selv finde penge til. Udfordringerne med kælderen kan 
betyde af indflytningen bliver forsinket til oktober. Derudover vil der komme en 
større opgave i form af at genetablerer græsset og området hvor Strandbyen er – 
samt ny skolegård. 

7 Nyt fra medarbejderne: 

• Klassesammenlægning: Det har været vanvittigt hårdt og har optaget lærerne på 
årgangens tanker.  

• Altid intensivt forløb op til sommerferien – man spurter mod målstregen. 
• Medarbejderne glæder sig til afslutning af skoleåret og ferie. 

8 Eventuelt: 

• Finde dato til møde med Trivselsforældrene og sende ud i forbindelse med de 
andre datoer der skal sendes ud. 



• Overvejelser fra bestyrelsen til temaer til næste skoleår: 
Fokus på trivsel og fastholdelse i medarbejdergruppe 

✓ På hvilken måde kan bestyrelsen understøtte 
✓ Undersøgelse af oplevelsen af øget forældrepres på STR? 
✓ Dialog og kommunikation på STR vedr. overgange for elever 

 

Mødedatoer for kommende skoleår:  2024/2025:  

Skolebestyrelsesmøder:  kl. 17-19. 

27.8. / 24.9./ 29.10/ 26.11./ 28.01.25/ 25.3./ 13.05/ 17.06/ 

Trivselsforældremøder med SB kl. 17.30 -19.00 

01.10.2024 / 04.03.2025 

Måske Skolens fødselsdag (afhænger af flyttedatoer for Strandbyen) kl. 16-18 

19.09. 2024 

 

Ulrikke d.14.06.2024 


